

Zápis z jednání Kolegia informatické sekce dne 18. září 2025

Přítomni: Barták, Forst, Hladík, Koucký, Nečaský, Sgall, Töpfer, Tůma, Vidová Hladká
Host: Rokyta

1. Kolegium sekce společně s radou Cooperatio Computer Science jednomyslně schválilo vypsání výběrových řízení na vedoucí KSVI, KDSS, KTIML, SISAL, docenta AP3 na ÚFAL a odborného asistenta AP2 na KAM. Uzávěrka bude v únoru 2026.
2. Proděkan Sgall informoval o novinkách v PhD programu – o zavádění doktorského příjmu a přísnějších standardech pro školitele (nehabilitovaní jen výjimečně se zdůvodněním, max. 3 studenti).
3. Proděkan Sgall informoval o hodnocení excelentních publikací – na sekci vybíráme jen 5, termín do 30. 9., pozor na podíl autorů z MFF.
4. Proděkan Sgall informoval o průběhu hodnocení dle kariérního řádu. Probíhá současná vlna hodnocení AP1 a L2, letos nás ještě čeká hodnotit AP2+AVP2 prodlužované v roce 2026 a větší skupinu AP3+AP4.
5. Kontrola zápisu z předchozího jednání (19. 6.) - bez připomínek.
6. Proběhla diskuse o nadcházejících volbách rektora.
7. Proděkan Sgall vyzval ke kontrole čerpání investic.
8. Možnost převodu do FÚUP (fond účelově určených prostředků) se navýšila na 10 %, ale ne ze všech zdrojů (nejsou upravena pro PRIMUS, UNCE, COOP).
9. Proděkan Sgall upozornil na probíhající příležitosti financování s blízkou uzávěrkou: Fulbrightova stipendia a GAČR – spolupráce s Polskem.
10. Proděkan Sgall upozornil na několik případů, kdy se řešitelé grantů nesprávně obraceli přímo na OGAP bez souhlasného stanoviska vedoucího pracoviště a sekčního proděkana.
11. V ediční komisi MFF by bylo třeba najít náhradu za kol. Šámala.
12. Od října je nutné do popisu práce pro AP1 na konec sekce B doplnit odstavec o procentuálním zastoupení práce na dizertaci a výuky.
13. Proběhla diskuse o doktorském příjmu. Nové tabulky pro tento účel se budou posílat spisovou službou do 20. 10. na studijní oddělení, změny se administrace stipendií z GAUKu pro prezenční doktorandi. Doktorandi také musejí požádat o doktorské stipendium na rozdíl od dosavadní praxe.

14. Proběhla diskuse o podvádění u zkoušek. Padl návrh na vyzkoušení detektoru mobilů. Pan děkan informoval o stavu běžících disciplinárních řízení. Opět bylo zdůrazněno, že je nutné incidenty hlásit do Plague.
15. Proděkan Sgall připomněl nutnost uvádění podmínek zakončení předmětu, kam patří i uvedení zkoušení po paralelkách.
16. Proděkan Sgall vyzval ke kontrole a případnému doplnění VUSů.
17. Probíhají změny struktury sekčního webu, je možné, že některé odkazy z jiných stránek nebudou ve stávající podobě fungovat.
18. Serverovna HPC má domluvený plán dokončení, provoz by měl být od dubna. Už teď je ale možné na stávajícím hardwaru počítat. Současně vznikla výzkumná skupina pro RSE, jeden nový pracovník by měl přijít i na MFF.
19. Příští kolegium, zaměřené zejména na novou akreditaci, bude 23. 10.

Zapsal: Forst